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خبر روزنه

روایت  پزشکیان  از  آنچه 
در جلسات رأی  اعتماد  گذشت

مســعود پزشــکیان، نماینده مجلس، درباره  �
جلســات بررســی صلاحیت وزرای پیشــنهادی 
دولــت در مجلــس گفــت: «مجلــس در روند 
پیگیــری و بررســی وزرای پیشــنهادی، به  نظرم 
چارچوب های اخلاقی و اعتقــادی را تاحدودی 
طبق روال زیر ســؤال برده بود. اعتقاد من بر این 
اســت که تا چیزی را قطعا نداننــد، نباید آبروی 
آدم هــا را بریزند. با وجود ایــن مباحث برخی در 
بعضی نهادها یک سری موارد را راجع به برخی 
کاندیداهــا گفتنــد که مســتند نبــود و بعدا هم 
معلوم شــد که درســت نبوده است. حرف هایی 
را هــم که علیه یکدیگر می زدند، بعدا نقیض آن 
مشــخص  شد، همه  اینها نشــان دهنده خروج از 
چارچوب های اخلاقی و اعتقادی بود. نکته  بعد 
هم اینکه نهایتا دولت آقای رئیســی است دیگر؛ 
افرادی را انتخاب کرده و اعتقاد من بر این اســت 
که آدم های شایســته تری را می شد پیدا کرد؛ اما 
آقای رئیســی با اینها هماهنگ است و می تواند 
راحت تر کار کند. اصــولا دیگر تأیید و رد کردن و 
وقت تلف کردن جایی در این بحث نداشته است. 
آخر هم فقط به یک وزیر پیشنهادی رأی ندادند و 

به همگی رأی دادند».
بــه گــزارش «انصاف نیــوز» او در پاســخ به 
این پرســش که چرا به عنــوان موافق یا مخالف 
اظهارنظری نکردید، بیان کرد: «من به حرفی که 
پیش تر زدم معتقدم؛ می گویم اصلا اینها -همین 
تیم- برونــد و وعده هایی را کــه گفته اند، عمل 
کننــد. اصلا با هر تیم و فردی که می خواهند کار 
کنند  اما وعده هایشــان را عملی کنند. مثلا وعده 
دادند یک  میلیون مســکن بسازند، سفره مردم را 
رنگین کنند، وعده دادنــد یک میلیون و خرده ای 
اشــتغال در سال ایجاد کنند، بسم االله؛ با هرکسی 
می خواهنــد کار کنند ما موافقــت می کنیم، من 
موافقم، ببینیــم که چگونه می خواهند کار کنند. 
در ضمــن من به رســانه ها و همچنین در همین 
مجلــس هم بــه اینها گفته ام کــه برجام را هم 
پاره کنید، FATF را هــم قبول نکنید تا ما ببینیم 
کــه از چه راهی می خواهید مشــکلات مملکت 
را حل کنید؟! چون به  نظــر من امکان ندارد که 
با دنیا مشــکلمان را حل نکنیــم، امکان ندارد با 
همســایه ها و در داخل کشــور مشکلمان را حل 
نکنیــم ولــی بتوانیم یک کشــور پیشــرو، خلاق 
و شــکوفا بســازیم؛ شــکوفایی که با یــک تفکر 
بســته امکان پذیر نیست. شــکوفایی با مجموعه 
آدم هــا، عقل ها، دانش ها و توانمندی ها شــکل 
می گیرد؛ شــکوفایی با دادن اولویت به کســانی 
که توانمند ترند شــکل می گیرد؛ اما این راهی که 
اینها پیــش گرفته اند، من بعیــد می دانم که به 
جایی برسد ولی خب می گویند که ما می رسانیم؛ 
ما هم می گوییم بســم االله برسانید ببینیم چگونه 
می رســانید. لازم نیســت که من حــرف بزنم و 
مخالفت کنم؛ اصلا من موافقم به همه شان رأی 
دهند، فقــط بروند و آن حرف ها و وعده هایی که 
دادند را عملی کنند و ثابت کنند که می توانستند 

و گذشتگان نمی توانستند.
این نماینــده مجلس درباره اینکــه آیا اصلا 
اجازه صحبت کردن بــه نمایندگان اصلاح طلب 
یا مســتقل مجلس داده شــد یا خیر، اظهار کرد: 
«به  نظرم برخی درخواســت داشته اند اما وقت 
نرسیده  اســت. البته من که خودم همان طورکه 
گفتــم، معتقد بودم رأی بدهنــد. با مخالفت که 
مشکل حل نمی شــود. مشکل تیم است، مسئله 
فرد نیست. اگر تیم درست باشد، اگر تیم اقتصادی 
اینها درســت عمل کند، سیاست های اقتصادی 
اینها درست باشــد، معاونت برنامه و بودجه شان 
درست نظارت کند و برنامه بنویسد و کنترل کند، 
یکی که در این سیســتم ضعیف هم باشــد خب 
کنترلش می کنند. ولی اگر مجموعه سیاســت و 
برنامه و نظارتش مناسب نباشد، هر وزیر قوی ای 
هم در این سیستم باشد، کاری نمی تواند از پیش 
ببــرد. در تیم اقتصــادی وقتی شــما از یک وزیر 
توانمندی پشــتیبانی نکنی، پــول ندهی و تغذیه 
نکنــی و بعــد از ایــن آدم بخواهی مشــکلی را 
حل کند، خب نمی تواند. ولــی اگر آدم هایی که 
نشســته اند و اقتصاد دولت را سیاســت گذاری و 
برنامه ریزی و بعــد هم نظارت می کنند، اگر اینها 
درســت عمل کنند، وزرا هم می توانند درســت 
عمل کنند. در نتیجه این تیم است که باید بتواند 
درســت عمل کند و رئیس دولت هم باید بتواند 
اینهــا را در آن مســیر هدایــت کنــد. در غیر این 
صورت مجلس بگوید مــا فلانی را رد کنیم، چه 
فایده ای دارد؟!».او در پایــان گفت: «به  نظر من 
امکان ندارد که بــا دنیا دعوا کنیم و بعد بتوانیم 
در اقتصاد رونق ایجاد کنیم، حتی اگر تصمیمات 
درستی بگیریم. وقتی نمی توانی معاملات پولی 
با دنیا داشــته باشــی که رونق اقتصــادی ایجاد 
نمی شود؛ با کالادادن و کالاگرفتن که رونق ایجاد 
نمی شــود. با دور زدن تحریم هــا هزینه اقتصاد 
را بــالا می برید و هیچ تاجــری نمی تواند در این 
معاملات رقابت کند و بعد از مدتی ورشکســته 
می شــود. بــرای یک مدتــی می شــود دور زد و 
زندگی کرد ولی ما داریــم مدام هزینه می دهیم 
برای اینکه تحریم را دور بزنیم، ارزان می فروشیم 
و گران می خریم  و بعد هــم افتخار می کنیم که 
تحریــم را دور زدیــم! تا کــی می خواهید ارزان 

بفروشید و گران بخرید؟!».
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وزیر  کشور برای امضای حکم زاکانی تحت فشار  است

زاکانی بدون حکم تهران را  اداره می کند!
جلسات زاکانی با شهرداران مناطق و ناحیه ها ادامه دارد

شرق: «زاکانی شــهردار ماست»؛ جمله ای است که 
این روزها بارها از زبان اعضای شــورای شــهر بیان 
می شود تا وزارت کشور مجبور به تن دادن به تصمیم 
خلاف قانون  آنها شود. تلاش شورای اصولگرا برای 
نقض قوانین در حالــی ادامه دارد که کارزار مردمی 
برای امضانشــدن حکم شــهردار خطاب به وزارت 
کشور تکمیل شــده و دو  درخواســت مردمی دیگر 
برای توقف این حکم در شــورای شهر و تقاضا برای 

ورود سازمان بازرسی نیز در جریان است.
زاکانی در حالی که رسما شــهردار تهران نیست، 
در شــهرداری به  همراه مشــاوران خود مستقر شده 
و طبــق شــنیده ها، سرپرســت شــهرداری کاری را 
بــدون هماهنگی با او  انجــام نمی دهد. درحالی که 
در روزهای گذشــته جلســات زاکانی با شــهرداران 
مناطــق در جریان بود، از دیروز دیدار با شــهرداران 
نواحی مختلف مناطق را نیز آغــاز کرده و به عنوان 
شــهردار نه منتخب شــورای شــهر، این دیدارها و 
تصمیم ســازی ها ادامــه دارد. علیرضــا زاکانی در 
حالی خود را شــهردار تهــران می داند که انتخابش 
نادیده گرفتن قانون  انتخاب شهرداران مصوب هیئت 
وزیران سال ۹۷ است و این قانون گریزی با شعارهای 
او در زمان انتخابات ریاست جمهوری کاملا متفاوت 

بوده و این رفتار او خوشایند پایتخت نشینان نیست.
این  در  حالی اســت که حضور او در شهرداری و 
اقدامات او  در راستای مدیریت شهری، بر خلاف عرف 
و قانون سیستم اداری ایران است؛ زیرا فردی که هنوز 
رسما در مسند اداره پایتخت قرار نگرفته، نمی تواند 
در جریــان مدیریت شــهر قــرار بگیرد. ایــن رفتار با 
قوانین حاکم بر مدیریت اداری، نه در شهرداری بلکه 
با هیچ سازمان و ارگانی همخوانی ندارد. در این بین، 
این فرد در جریان همه امور محرمانه شــهر نیز قرار 
گرفتــه و دســتوراتی نیز احتمالا صادر کرده اســت. 
اگر قرار باشد دولت ســیزدهم مقابل این بی قانونی 
بایســتد، نمایندگان شورای شــهر چگونه پاسخ گوی 
حضور و تصمیمات شهردار غیرقانونی خود خواهند 
بود؟! اصرار بر تصمیمی اشتباه، جز لجاجت بر حفظ 
تقســیم فعلی قــدرت در اداره تهران چــه معنایی 
می تواند داشــته باشد؟! بازی سیاســی اصولگرایان 

برای دراختیار گرفتن شهرداری تهران میان دو جناح 
حداد عادل و محمدباقر  قالیباف در بســتن فهرست 
شــورای شــهر که در زمان انتخابات بارها عیان شد، 
زمان انتخاب شــهردار نیز امکان انتخاب شهرداری 
مناســب برای تهران را محدود کــرد و منتج به یک 
انتخاب غیر قانونی شــد. اصرار بر عــدم اصلاح این 
اشــتباه، جز بدبینی به کارکرد اصولگرایان در حفظ 
و توجه به منافــع مردمی و دوری از منافع جناحی، 

نتیجه ای ندارد.
 حکم   زاکانی صادر   می شود!

ناصر امانی، عضو شورای شهر تهران، با بیان این 
جمله که «شهردار ما زاکانی است و حکم وی صادر 
می  شود»، گفته است: تا این لحظه حکم صادر نشده 
است و به  محض امضای حکم و صدور آن، فعالیت 

شهردار جدید آغاز می شود.
او در پاسخ به پویش و کارزاری مبنی بر جلوگیری 
از امضــای حکم زاکانــی، اعلام کرد هیئت رئیســه 
شــورای شــهر تهران پیگیــر این موضوع اســت و 
ان شــاءاالله به زودی حکم علیرضا زاکانی، شــهردار 

جدید پایتخت صادر می شود.
امانــی افزود؛ تعداد زیادی از احکام شــهرداران 

مراکز اســتان ها را باید وزیر کشــور امضــا کند و به 
دلیل دوران گــذار از دولت قبلی بــه دولت کنونی، 
این موضوع محقق نشده اســت و اکنون این قضیه 

زمان بر خواهد بود.
در حالی که چمران از احتمال صدور حکم زاکانی 
به زودی خبر داده، امانی گفته است: نمی توان زمان 
ابلاغ حکــم را پیش بینی کرد، ولی امیــدوارم ابلاغ 
حکم شــهردار تهران در اولویت باشــد و زودتر این 

قضیه تعیین تکلیف شود.
 رایزنی  چمران با  وزیر  کشور  برای  حکم  زاکانی

مهدی چمران که به علــت بیماری مدتی تحت 
مراقبت بود، به محض بهبود حال خویش از رایزنی 
با وزارت کشــور خبر داد و گفت: بنا دارم صحبتی را 
با وزیر کشــور انجام دهم و فکر می کنم تا غروب این 
کار انجام شــود. امیدواریم پس از این رایزنی، شاهد 

صدور امضا و حکم شهردار تهران باشیم.
او برخلاف نقدهایی که به موجب نقض قوانین و 
شخصی سازی تفسیر قوانین نسبت به انتخاب زاکانی 
مطرح شده اســت، گفت: مشکلی در فرایند امضا و 
صدور حکم زاکانی وجود نــدارد و به زودی این کار 
انجام می شود. رئیس شــورای شهر افزود: هم  اینک 

علیرضا زاکانی در ساختمان شهرداری مستقر شده و 
بررسی هایی را در حوزه های مختلف انجام می دهد. 
او ادامه داد: براساس قوانین و مقررات، همچنان کار 
از ســوی علیرضا جاوید، سرپرست شهرداری تهران، 

انجام می پذیرد.
پیش از ســخنان چمران نیز شــنیده ها حاکی از 
تحت فشار قرارداشــتن وزیر جدید برای امضای این 
حکم غیرقانونــی بود؛ اما وزیر جدید همچنان از این 
تصمیم غیرقانونی تمکین نکرده اســت. شنیده شده 
ســردار وحیدی قصد دارد راهی پیدا کند که با تغییر 
در آیین نامه ها و مقررات فعلی، دســت کم ظواهری 

قانونی برای صدور حکم شهردار تهران پیدا شود.
مطمئنــا دولت ســیزدهم علاقه ای نــدارد بابت 
یــک انتخــاب غیرقانونی شــورای شــهر، متهم به 
قانون گریــزی شــود و البته حتی تغییــر قانون نیز با 
توجه به قاعده مهم عطف  به ماســبق نشدن قوانین، 

همچنان امضای حکم زاکانی را ناممکن می کند. 
 حکم زاکانی حداقل به زودی تأیید نمی شود

بعد از ناکامی شــورای شــهر برای امضای حکم 
زاکانــی، سرپرســت شــهرداری تهران روز گذشــته 
جلســه «شــورای معاونین شــهردار» را برگزار  کرد. 
ظاهــرا علیرضا جاوید منتظر بود زاکانی در ســمت 
خود مســتقر شود تا جلسه شورای معاونین در دوره 
جدید به ریاســت او برگزار شود، اما پس از سه هفته 
تعلیق، جاوید روز گذشته معاونان شهرداری را برای 
شــرکت در جلسه شورای معاونین دعوت کرده بود. 
برگزاری این جلسه نشان می دهد امیدها برای اینکه 
وزیر کشور جدید بلافاصله حکم زاکانی را صادر کند، 

از دست رفته است.
در حال حاضر افکار عمومی از اصرار اصولگرایان 
بــر حمایت انتخــاب جناحی خود که نه براســاس 
شایسته ســالاری، بلکه بر مبنای روابط دوســتانه و 
ســهم خواهی حزبی رقم خورده، بسیار آزرده خاطر 
است. امید به قانون گرایی در مدیریت تهران و حتی 
کشور با چالشی جدی مواجه شده است؛ زیرا اگر دولت 
ســیزدهم به این بی قانونی تن دهد، جز بی اعتباری 
و بی اعتمــادی در میــان افکار عمومــی، نتیجه ای

 در بر نخواهد داشت.

انتشــار فیلم هایی از درون زندان اوین که حاکی 
از خشــونت و بدرفتاری با زندانیان است، مجلسیان 
را به تکاپو واداشــته است. اول از همه بحث بازدید 
از اوین که مســوبق به ســابقه بوده و در دوره های 
دیگر هم به بهانه های مشــابه نمایندگان خواستار 
بازدید از اوین شــده بودند. در دوره مجلس ششــم 
چنــد بار و بعدها در زمان اتفاقات ســال های ۸۸ و 
۹۶ هم برخــی نمایندگان موفق بــه بازدید از اوین 
شدند؛ اما به نظر می رسد تکرار رخدادها باعث شده 
نمایندگان اصولگرای مجلس یازدهم بالاخره کلید 
جداسازی ســازمان زندان ها از قوه قضائیه را بزنند. 
ایده ای کــه قبلا هم مطرح بــوده؛ اما هیچ وقت به 
سرانجام نرسیده اســت. گفته می شود اگر سازمان 
زندان هــا زیــر نظر وزارت دادگســتری قــرار بگیرد 
امکان اینکــه مجلس روی آن نظــارت کند، وجود 
دارد؛ اما الان چنین امکانی نیســت. ســال ۶۴ طبق 
مصوبه مجلس وقت، شورای سرپرستی زندان ها و 
اقدامات تأمینی و تربیتی کشــور به سازمان زندان ها 
و اقدامات تأمینی و تربیتی کشــور  تبدیل شد که زیر 
نظر شــورای عالی قضائی وقــت و بعدها زیر نظر 
قــوه قضائیه قــرار گرفت. مجالس قبلــی بارها به 
دنبال تغییر قانون و جداســازی سازمان زندان ها از 
قوه قضائیه بودند. آخرین بار طرح انتزاع ســازمان 
زندان هــا از قــوه قضائیــه و الحاق آن بــه وزارت 
کشــور در جلســه علنــی روز سه شــنبه، دوازدهم 
شــهریور، در مجلس دهم به صــورت عادی اعلام 
وصول شــد. این طــرح را عبدالکریم حســین زاده 
اصلاح طلــب و رئیــس فراکســیون وقــت حقوق 
شهروندی با هدف «شفاف شــدن عملکرد سازمان 
زندان هــا و نظارت پذیرکردن» به مجلس ارائه کرد؛ 
امــا هیچ وقت در مجلس قبل به نتیجه نرســید. در 
طرحی که مجلس قبل تهیه کرده بود، آمده بود که 
به لحاظ گســتردگی وظایف قوه قضائیه در شرایط 
کنونی و نیز تأکیدات تمام احکام شــرعی و دینی بر 
لزوم رعایت حقوق ملت، به منظور اثربخشی بیشتر 
دادگاه ها بر محکومان و با هدف لحاظ کردن حقوق 
حاکمیت و متهمان و همچنین امکان نظارت مستمر 
و شــفاف بر حقوق شهروندان در زندان ها، پیشنهاد 
می شــود آن ســازمان از قــوه قضائیه انتــزاع و به 
وزارت کشور الحاق شود. بر اساس آن طرح سازمان 
زندان ها و اقدامات تأمینــی و تربیتی از قوه قضائیه 
انتزاع و بــا همه امکانات اعم از مالی، مادی نیروی 
انســانی و انتقال بودجه سالانه با وضعیت موجود 
بدون افزایش سطح و ســقف مالی و تشکیلاتی به 
زیرمجموعه کشور الحاق می شد. کمیسیون قضائی 
وقت مجلس یکی از مخالفان اصلی این طرح بود. 
شاید بهتر اســت مجلس فعلی اگر با چنین ایده ای 
موافق اســت، به جای تهیه یک طرح جدید همان 
طــرح قبلی را دنبال کنــد. علیرضابیگــی، نماینده 
مجلس، در این باره با «شــرق» گفت وگو کرده که در 

ادامه می خوانید.
 با توجه به اینکه مجلس قصد کرده به ماجرای  �

فیلم های منتشر شده از اوین ورود کند و بر همین 
مبنا اعضای کمیسیون امنیت ملی هم درخواست 

بازدید از زندان اویــن را مطرح کرده اند، به نظر 
شــما آیا صرف این بازدیدها مفید فایده است؟ 
آن هم درحالی که در دوره های قبلی مجلس هم 

شاهد بازدیدهای مشابه نمایندگان بوده ایم.
اگــر بخواهیــم به این موضــوع بپردازیــم، باید 
ریشــه ای تر برخورد شــود. اول از همه باید بپذیریم 
که آنچــه رخ داده محصول یک تلاش چند ســاله 
جریان نفوذ در کشــور بوده کــه در قالب یک پروژه 
بــرای هتک حیثیــت و بردن آبروی نظــام رخ داده 
اســت. ایــن موضوع را مــن جدای از جریــان ترور 
فخری زاده یا اتفاق بمب گــذاری در نطنز نمی دانم 
که جریان نفوذ دســت به یک کار سازماندهی شده 
زده است. بحث دیگر این است که اساسا کسانی که 
دراین باره مسئولیت داشــتند، در همه این مدت که 
این خشــونت ها در زندان رخ داده اســت یا سکوت 
کردند یا آن را نادیده گرفته یا اغماض کرده اند که به 
اعتقاد من این افراد در واقع همدستان نفوذی ها در 
کشــور ما بودند که به طور جدی باید با آنها برخورد 
شــود. کسانی از گذشــته قصد داشتند که به منظور 
اجرای قانون اساســی از زندان ها بازدید کنند؛ مانند 
آقای دکتر احمدی نژاد که ســال ۹۱ موضوع بازدید 
از زندان را در راســتای مســئولیت قانونی خود در 
دفاع از قانون اساســی و حقــوق عامه مطرح کرد؛ 
اما با مقاومت مســئولان وقت قضائی روبه رو شد. 
بازدید از زندان اوین و تلاش برای پیداکردن مقصران 
رخدادهای صورت گرفته کار باارزشــی است که باید 

صورت گیرد.
 یکی از بحث هایی که مطرح شــده، مســئله  �

جداسازی سازمان زندان ها از قوه قضائیه است. 
این ایده از قدیــم مطرح بوده که کار قوه قضائیه 
صدور حکم اســت و بحث اجــرای حکم از آن 
جداست و باید زیر نظر یک نهاد دیگر قرار گیرد. 
به نظر شما مجلس فعلی تا چه اندازه موافق این 

جداسازی است ؟
مسلم است که باید ســاختار جدیدی ایجاد کرد 
که مجلــس امکان نظارت پیدا کنــد. در بحث قوه 
قضائیه همیشــه موضــوع نظارت مجلــس به در 
بســته می خورد. ما باید بتوانیم سازمان زندان ها را 
از زیرمجموعــه قوه قضائیه خارج کــرده و زیر نظر 
وزارت دادگستری درآوریم که مجلس بتواند نظارت 
بکنــد تا هم جلوی آبروریزی بــرای نظام را بگیرد و 
هم مانع به آتش کشیده شــدن اعتماد مردم شــود. 
الان یکی از خروجی های فیلم های منتشر شــده این 
است که به اعتماد مردم به مسئولان قضائی آسیب 

وارد شده است.
 به نظر شــما مجلس نباید به دنبال برگزاری  �

سلسله جلساتی جدی با مسئولان قضائی برود؟
موضوع از نشســت گذشته است. مسئولان قضا 

اتهام را پذیرفته اند؛ یعنی رئیس ســازمان زندان ها 
پذیرفتــه که این فاجعــه به بار آمده و مســتندات 
موجــود یعنی یک ضایعــه و فاجعه در ســازمان 
زندان های کشــور رخ داده اســت. آنچه مهم است 
این اســت که رئیس ســازمان زندان ها پذیرفته در 
پایتخت چنین فاجعه ای رخ داده است و حالا ورود 
مجلس باید فراتر از بازدید و نشســت باشــد؛ یعنی 
اگــر ورود کنیم، حتما باید به ســمت این برویم که 
ساختاری با ترکیبی از همه قوا یعنی مقننه، قضائیه 
و مجریه این مســئله را بررســی کند. در قالب یک 
تحقیــق و تفحص، یک پروژه بایــد از همه زندان ها 
بازدید و بررســی شــود؛ اما این به نظر من تنها راه 
چاره نیســت و تا وقتی دستگاه قضا خودش را مبرا 
از نظــارت قانونی قوه مقننه می داند، مشــکل حل 

نمی شود.
 الان مشکل اصلی شما در بحث عدم نظارت،  �

منع قانونی است. درست است؟
بله. حتی قوه مجریه هم امکان ورود ندارد. من 
در قالب مسئولیت اجرائی سابقم، زمانی که استاندار 
بودم، از زندان بازدید کردم؛ اما امکان بازخواست و 
سؤال و جواب نداشــتم. امکان پیگیری یک پرونده 

را نداشــتم. نمی توانستم بپرســم چرا این طور رفتار 
کردید یا نکردید. برای همین الان باید به این ســمت 
برویم که ســازمان زندان ها تخت نظارت قوه مقننه 
قرار بگیرد؛ مثل ســایر بخش های اجرائی کشور که 
وزیر مربوطه در مقابل سؤال نماینده پاسخ گو باشد.

  طــرح مشــخص نمایندگان بــرای تفکیک  �
ســازمان زندان هــا از قوه قضائیــه الان در چه 

مرحله ای است؟
مــا در حــال تهیه این طرح هســتیم کــه برای 
همیشه به این عدم نظارت خاتمه داده شود. آنچه 
اتفــاق افتاده، از اجحاف علیه متهمان و مظلومانی 
حکایت می کند که دستشــان به کسی نمی رسیده و 
تحت اجحاف قرار داشــتند تا جایی که حتی رئیس 
ســازمان زندان ها هم امکان انکار نداشته است. ما 
متأسفیم که معاون اول قوه قضائیه می گوید برخی 
از تصاویر و فیلم ها فتوشاپ بوده و تلاش دارد آنچه 
را رخ داده، به نحوی تخفیف و این ضایعه را کاهش 

دهد.
 فکــر نمی کنید که شــورای نگهبــان که یکی  �

از وظایفــش تطابق مصوبــات مجلس با قانون 
اساسی اســت با طرح مجلس به بهانه ورود به 
حوزه قانون گذاری بــرای یک قوه دیگر مخالفت 

کند؟
خیــر. به نظــر من مــا باید درخواســت تفکیک 
سازمان ثبت اسناد و املاک و سازمان زندان ها را به 
لحاظ تفاوت ماهیت کاری و کارکردی شــان که کار 

اجرائی است، از دستگاه قضا مطالبه کنیم.

رئیس جدید  سازمان انرژی   اتمی:
راهبرد توسعه، تعالی  و  

تحول گرایی  را در  دستور  کار  داریم
ایرنا: محمد اســلام با حضور در ســازمان انرژی  �

اتمی، فعالیت خود را به عنوان معاون رئیس جمهور 
و رئیس جدید این ســازمان آغاز کرد و مورد استقبال 
علی اکبــر صالحی قرار گرفت. رئیس جدید ســازمان 
انرژی اتمــی ایران ضمن تقدیر از تلاش های علی اکبر 
صالحی، او را شــخصیتی علمــی و فرهیخته و جزء 
سرمایه های ملی خواند و گفت: «سازمان انرژی اتمی 
ایران که از بخش های بســیار استراتژیک کشور است، 
تأثیر مهمی برای قدرت ســازی ملی دارد». او با بیان 
اینکه مردم ما برای اینکه قله های رفیع پیشــرفت را 
تسخیر کنند، نیازمند فعالیت بیش از پیش سازمان های 
مؤثر و تأثیرگذار همچون سازمان انرژی اتمی به عنوان 
محرک توسعه فناوری هستند، اظهار کرد: «ما راهبرد 
توسعه، تعالی و تحول گرایی را در راستای رفع موانع 
و تله هایی که بیگانگان به بهانه هســته ای بر سر راه 
پیشــرفت کشــورمان ایجاد کرده اند، در دســتور کار 
داریم». اســلامی ادامه داد: «مطمئن هستم به یاری 
خداوند متعال و تلاش بی وقفه نیروهای دانشــمند و 
ارزشــمند، به ویژه جوانانی که در سازمان انرژی اتمی 
شاغل هستند، موفق می شویم». همچنین در این دیدار 
صالحی بــا تقدیر از رئیس جمهور بــه دلیل انتخاب 
شخصیتی فرهیخته برای سازمان انرژی اتمی تصریح 
کرد: «اکنون خیال خانواده ســازمان انرژی اتمی ایران 
مطمئن شــد که مدیریت این دستگاه در دست فردی 
دلسوز، صاحب اخلاق و تدین و صاحب علم و تجربه 
است». او با اشاره به پروژه های در شرف اتمام سازمان 
انرژی اتمی از  جمله ســاخت بیمارستان یون درمانی، 
ابراز امیدواری کرد که این پروژه ها در یک ســال آینده 

به بهره برداری برسند.

معاون   پارلمانی   رئیس جمهور:
کسی که در  دولت  است

باید  دندان طمع  را  بکشد
ایسنا: سید محمد حســینی در مراسم بزرگداشت  �

شهدای هشتم شــهریور گفت: «شهید رجایی و باهنر 
مقام را برای منافع شخصی نمی دانستند، بلکه قدرت 
را وســیله ای برای خدمت به مردم می دانســتند. اگر 
کســی خود را خادم مردم بداند، نمی تواند آرام و قرار 
داشــته باشــد و تلاش می کند به مردم خدمت کند. 
بنی صدر می خواســت کل قدرت را در اختیار بگیرد و 
شهید رجایی مظلوم بود، اما به تدریج حقایق بر مردم 
آشکار شــد. اکنون هم دولتمردان باید تلاش کنند در 
مسیر این دو شهید قرار بگیرند. این دو، دولتمرد در تراز 

انقلاب اسلامی هستند».
او با تأکید بر اینکه  دولت به دنبال خدمت به مردم 
بدون جار و جنجال است، گفت: «مجلس انقلابی رأی 
بالایی به وزرای دولت داد و الان همه باید تلاش کنیم 
تا مســیر خدمت به مردم دنبال شود. عمل نکردن به 
وعده ها موجب آسیب دیدن ســرمایه های اجتماعی 
شــده اســت. باید این اعتماد مجدد جلب شــود. با 
این وضــع موجود، راه به جایــی نمی بریم، بلکه نیاز 
به تحــول داریــم و رئیس جمهور در همــه حوزه ها 
برنامه های تحولی تهیه کرده انــد». معاون پارلمانی 
رئیس جمهور با اشــاره به میثاق نامه اعضای هیئت 
دولت اظهار کرد: «کسی که در دولت است، باید دندان 
طمع را بکشــد و دنبال خدمت به مردم باشد. زیبنده 
نظام اسلامی نیست که برخی مدیران به گونه ای عمل 
کنند که الان در زندان باشــند. باید مدیران با فســاد و 
رانــت مقابله کنند». وی خاطرنشــان کــرد: «وزرا در 
مجلس وعده هایی داده اند و شــش ماه و یک ســال 
دیگر از آنها درباره تحقق این وعده ها سؤال می شود. 
رهبری فرمودند مســئولان نباید نســبت به وعده ها 
بی اعتنا باشند. مدیران باید با مردم در ارتباط باشند تا 
مشــکلات مردم را حس کرده و تلاش کنند مشکلات 
حل شود نه اینکه فقط به مردم دلداری دهند. روحیه 

مردمی بودن دولت باید حفظ شود».

WWW.NISOC.IR      http://iets.mporg.ir

شناسه آگهی۱۱۸۱۰۵۷
توجه: اعلام آمادگي جهت شرکت در این مناقصه صرفاً بصورت الکترونیکي(توکن) و از طریق سامانه 

ستاد به نشاني www.setadIran.ir   مي باشد. 
مناقصه عمومی یک مرحـــله ای شماره  م م/۹۹/۰۱۵۵/ت۱/مربوط به  انجام کلیه ي خدمات نیروي 

انساني در عملیات کالاي آغاجاري 
الف- شرح مختصر خدمات

انجام کلیه ي خدمات نیروي انساني در عملیات کالاي آغاجاري
ب-   محل اجرای خدمات و مدت انجام کار

محل اجرای خدمات در انبارهاي تابعه عملیات کالاي آغاجاري،انبار لوله فرودگاه قدیم جاده دیلم و 
انبار لوله ۴۰ مایل ماهشــهر و همچنین انبارهاي مربوط به پروژه ها در منطقه آغاجاري و مدت انجام 

آن ۱۲مـاه  می باشد.
ج-   برآورد کارفرما

برآورد کارفرما جهت انجام خدمات   -/۱۰۳,۴۵۰,۷۷۸,۶۷۱ریال  مي باشد
د-شرایط مناقصه گران متقاضی

- داشتن ظرفیت آزاد(تعدادي و ریالي) در رشته مربوطه     
- گواهینامه تعیین صلاحیت از اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعي (کد ۴ و ۵)

در تعیین برنده مناقصه و در شرایط برابر اولویت با شرکتهاي بومي استاني مي باشد. گواهینامه تأئید 
صلاحیت ایمني از اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعي- توانایي ارائه تضمین شرکت در فرآیند ارجاع 

کار به مبلغ -/۵,۱۷۲,۵۳۸,۹۳۳٫۵۵ریال که بایستی به یکی از دو صورت زیر ارائه گردد :
الف:  ارائـــه رسیـد وجـه صـادره از ســـوي حسابداري کارفـرما مبني بـر واریـز مبلـغ فـوق الـذکربه 
شــماره حســاب IR۹۴۰۱۰۰۰۰۴۰۰۱۱۱۱۶۰۴۰۲۲۰۶۷  نزد بانک  مرکزي جمهوري اسلامي ایران شعبه 

مرکزي جمهوري اسلامي ایران - اهوازکد ۰ حساب - بنام  شرکت ملي مناطق نفتخیز جنوب
ب: ارائه ضمانتنامه بانکي به میزان مبلغ فوق الذکر طبق فرم نمونه که ابتدا براي مدت (۹۰روز) معتبر 

بوده  وپس از آن نیز با اعلام کارفرما براي مدت (۹۰ روز) دیگر قابل تمدید باشد.
- توانایي ۱۰٪ مبلغ پیمان (در صورت برنده شدن ) بعنوان تضمین انجام تعهدات- 

ارائه یك نســخه تأیید شــده از صورتهای مالی حسابرسی شده توسط ســازمان حسابرسی یا اعضای 
جامعه حسابداران رسمی الزامیست

مناقصه گر جهت تحویل تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار علاوه بر بارگذاری تصویر تضمین از طریق 

سامانه لازم است بصورت حضوری به دفتر کمیسیون مناقصات در اهواز، کوی فدائیان اسلام مجتمع 
تندگویان، واقع در روبروی بلوک دو، ســاختمان طرحهای راه و ســاختمان در مهلت مقرر مراجعه و 

تضمین را تسلیم نمایند.
  هـ-محل و  مهلت دریافت مدارک مناقصه گران

از کلیــه متقاضـــیان واجــد شــرایط دعـــوت بــه عمــل مــي آید ظــرف مهلــت مقــرر در این 
 فراخــوان جهــت دریافــت اســناد و اعــلام آمادگــی از طریــق ســامانه ســتاد و بــه نشــاني
 www.setadIran.ir مراجعــه نمایند تا ارزیابي هاي لازم وفق آیین نامه اجرایي بند ج ماده ۱۲ قانون 

برگزاري مناقصات(ارزیابي ساده)بر روي مدارك ارسالي مناقصه گران به عمل آید.
۱- مهلت اعلام آمادگی: بصورت الکترونیکی (غیر حضوری و) از ساعت ۸:۰۰ تاریخ  ۱۴۰۰/۰۶/۰۹لغایت  
ساعت ۱۹:۰۰  تاریخ   ۱۴۰۰/۰۶/۱۳     ۲- مبلغ خرید اسناد و شماره حساب: واریز مبـلغ  ۱,۴۲۸,۰۰۰ریال  

www.setadIran.ir از طریق درگاه موجود در سامانه به نشانی
محل، زمان تحویل و گشایش پیشنهادها 

متقاضیان مکلفند پیشــنهادات خود را حداکثر تا ساعت۱۲:۳۰   روز  سه شنبه مورخ  ۱۴۰۰/۰۶/۲۳به 
صورت الکترونیکي و از طریق ســامانه ســتاد تسلیم نمایند. ضمناَ پیشــنهادات در ساعت ۰۸:۰۰ روز 
چهارشــنبه مــورخ  ۱۴۰۰/۰۶/۲۴ گشــایش و قرائت خواهد شــد و حضور نماینــده مناقصه گران با 
معرفي نامه و کارت شناسایي معتبر بلامانع است. همچنین مناقصه گران می بایست ضمن بارگذاری 
الکترونیکی تصویر تضمین شــرکت در فرایند ارجاع کار در ســامانه تا ســاعت ۱۲:۳۰   روز  سه شنبه 
مورخ۱۴۰۰/۰۶/۲۳اصــل تضمین مذکور را به صورت فیزیکی به کمیســیون مناقصات شــرکت ملي 
مناطق نفتخیز جنوب در آدرس: اهواز- کوی فدائیان اســلام مجتمع تندگویان، واقع در روبروی بلوک 

دو، ساختمان سابق طرحهای راه و ساختمان تسلیم نمایند.
همزمان ارائه معرفی نامه و کارت ملی برای متقاضیان شرکت در مناقصه و نمایندگان شرکتها در همه 

مراحل لازم و ضروری می باشد.
تذکر: حسب مورد ارائه یك نسخه اصلي از اساسنامه شرکتها، آگهي تاسیس، آخرین تغییرات ثبتي و 

هرگونه گواهي مبني بر واجد شرایط بودن شرکت مطابق با مفاد آگهي الزامي مي باشد. 

نوبت اول شرکت ملي مناطق نفتخیز جنوبشرکت ملي نفت ایران   

در صورت تصویب در مجلس، رخ می دهد
سازمان زندان ها زیر نظر وزارت دادگسترى مى رود

تحقیق و تفحص از  همه زندان های کشور زیر  نظر ۳ قوه
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